
Zapytanie Radnego Eugeniusza Kukli w sprawie zgody Gminy na wykonywanie
odwiertów przez Jastrzębską Spółkę Węglową

Radny Eugeniusz Kukla zapytał czy Gmina wyraziła zgodę na wykonywania odwiertów przez Jastrzębską Spółkę
Węglową. Czy w miejscach odwiertów będzie prowadzona eksploatacja górnicza.
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